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	7 Items You Can “Upcycle” 
With the advent of the Internet came thousands of blogs that promised to turn us all into do-it-yourself gurus. Then, when the economy sagged over the last several years, shopping in thrift shops and reusing the items we had laying around the house became hugely popular as a way to decorate on a budget. Known as “upcycling”, the practice involves finding items that have been collecting dust in your climate controlled storage unit and giving them new life. Here are seven items you may have laying around your house that can be upcycled:
1. Picture frames: Though sleek picture frames are in vogue right now, you may still have some more ornate ones around. Add fabric to one and use it to hang earrings. Alternatively, you can use them as a unique serving tray or just put a mirror in one, and hang it on the wall.
2. Mason jars: It’s hard to throw a rock online without finding something to do with mason jars you have sitting around. They can be used as candle holders, glasses and a handy place to keep little odds and ends you have to sort. Try painting them or decorating them with ribbons.
3. Yard sticks: If you have old rulers or yard sticks from your kids’ school supplies, you can make a fun border to their study space. Then, add brightly colored clothespins to them to hang homework or art.
4. Shutters: Old shutters can easily find new life around your house. You can turn one into a table, or connect several for an interesting and unique headboard. They can be painted to match your room’s decor.
5. Mismatched chairs: Just because your chairs don’t all match doesn’t mean they can’t make a great set. Using mismatched chairs from older dining room sets that you either have in your storage unit or found at a garage sale can be used around one table for an eclectic look. Try spray painting them for a little more uniformity.
6. Chandeliers: If you have an out-of-fashion chandelier, give it a coat of spray paint and hang it in your kitchen, bedroom or even your bathroom to add a touch of elegance.
7. Suitcases: Old-fashioned suitcases may not be practical for traveling anymore, but they can find a new life as a medicine cabinet or, if you stack a few up, an interesting end table.

	7 вещей вторичного использования
С развитием интернета тысячи блогов пообещали превратить нас в супер-мастеров по так называемому «хэнд-мейду». В последние годы подобного рода экономия набрала популярность: шоппинг в магазинах second hand, переработка вещей, которые долгое время валялись на полках. Все это помогает значительно сократить затраты. Вторичное использование вещей подразумевает новую жизнь для вещей, которые долгое время собирают пыль в вашей комнате индивидуального хранения. Ниже представлены 7 вещей, которые могут быть использованы повторно:
1. Рамки для фотографий: Хотя сейчас в моде блестящие рамки для фотографий, возможно, у вас до сих пор есть старинные, витиеватые рамки. Вы можете добавить ткань и использовать их для своих сережек. Другой вариант – уникальный поднос или зеркале, которое вы можете повесить на стену. 
2. Банки для домашнего консервирования: Сложно сразу сказать, что с ними можно сделать. Они могут быть использованы как подставки для свеч, стаканы или как подручное средство для хранения странных вещей, которые необходимо рассортировать. Попробуйте декорировать их ленточками или разукрасить.
3. Рулетка: Если у вас сохранилась измерительная линейка или рулетка с школьных времен, вы можете разнообразить ваше рабочее место. Прикрепите разноцветные прищепки, чтобы подвесить домашнее задание или ваши работы.
4. Ставни: Старые ставни могут легко найти свою новую жизнь возле вашего дома. Вы можете легко превратить их в стол или соединить несколько из них для уникального изголовья кровати. Можете их красиво разукрасить для сочетания со стилем вашей комнаты. 
5. Стулья, которые не сочетаются между собой: Не стоит выбрасывать стулья, даже если они не сочетаются между собой. Стулья из другого кухонного гарнитура, которые давно занимают место в вашей комнате индивидуального хранения или в вашем гараже, могут легко быть использованы вокруг нового стола для более интересного дизайна. Можете их немного разрисовать для пущей необыкновенности.
6. Люстры: Если у вас есть старая люстра, разукрасьте ее и повесьте на кухне, в спальне или в ванной комнате, чтобы добавить немного элегантности. 
7. Чемоданы: Старые чемоданы могут быть не очень практичны для путешествий. Но вы можете их использовать как аптечку или же собрать несколько чемоданов и организовать стол.




